

Launch of NTU Alumni Association (Zhejiang)

The 9th Alumni Association in China was launched by NTU President Dr Su Guanling on 7 March 2009. It was witnessed by Singapore's Consul-General to Shanghai, Mr Yip Wei Kiat, Director of Zhejiang Provincial Department of Foreign Trade and Economic Cooperation, Mr Jin Yonghui, who serves as Advisor to the Association, NTU Secretary to the University, Mr Anthony Teo, Nanyang Business School Associate Dean Chinese Programme, Assoc Professor Tan Kok Hui, NTU Alumni Affairs Director, Mr Soon Min Yam, as well as representatives from sister alumni chapters from Beijing, Shanghai, Shandong, Hubei and Jiangsu.

Over 130 China-based alumni in Zhejiang province gathered at the beautiful West Lake, to celebrate the launch of their association. The President of the new association, Mr Zhang Dai, alumnus from Nanyang Business School's EMBA Class of 2005, expressed his heartfelt appreciation to NTU, and to his committee for their efforts in making the launch a great success. He was determined to double the efforts of the association in promoting more interaction between alumni and their alma mater.

隆重庆祝浙江校友会成立

南大浙江校友会于 2009 年 3 月 7 日正式成立，来自全省各地的 130 余名南大校友和专程前来参加大会的南大嘉宾师生代表欢聚一堂，在杭州歌德大酒店举行了南大浙江校友会成立大会。

南大校长徐冠林教授、新加坡驻上海总领事叶伟杰先生、南大秘书长张顺才先生等应邀出席了本次大会。出席大会的还包括南洋理工大学商学院副院长陈国辉教授、南大校友事务处孙敏炎主任、南大浙江校友会顾问金永辉校友、以及北京、上海、山东、湖北、江苏等兄弟校友会的代表。

南大浙江校友会张岱会长代表浙江校友对与会的校方代表、各方校友及校友会筹委会工作人员表示诚挚的谢意。他表示，作为校友服务性的公共平台，校友会计划在推动和母校的交流方面多做工作，并表示，校友会还会在信息沟通和内部资源整合、合作等多方面争取有所作为，成为一个有社会和经济价值的服务平台。最后，张会长鼓励在浙江的校友为社会多创造价值，为母校增光。